
Minnesanteckningar fr̊an möte med Programkommittén för
Matematik- och Masterprogrammet, 26/3 2010.

Närvarande: Mats Andersson, Serik Sagitov, Maria Nethander, Stefan Pärson, Ulla
Dinger.

Grunda (Beredningen för utbildning p̊a grund- och avancerad niv̊a vid Naturvetenskap-
liga fakulteten) genomför under 2010 en översyn av fakultetens utbildningsprogram. Som
ett första steg ska varje program göra en självvärdering, genom att svara p̊a fr̊agor i en
enkät fr̊an Grunda.

Inför dagens möte hade undertecknad och Petter gjort ett första förslag till självvärde-
ring av Matematikprogrammet respektive Masterprogrammet.

Huvuddelen av mötet ägnades åt att diskutera, och formulera programkommitténs syn
p̊a, fr̊agorna i denna självvärderingsenkät. En ny version ska skickas ut till programkom-
mittén för eventuella kommentarer innan den sänds in till Grunda.

Utöver självvärderingen diskuterade vi kort även nedanst̊aende fr̊agor.

1. Det var ganska f̊a treor som kom till informationsmötet den 19 mars, som ju till
största delen handlar om masterprogrammet och vänder sig just till treorna. Kanske
bör vi ändra p̊a formerna för informationsmötena? En teori är att flera av treorna
varit p̊a liknande möten redan när de gick i ettan och tv̊aan och helt enkelt inte
har behov av mer information. Vi återkommer till fr̊agan när det blir dags att ordna
information nästa år.

2. Till utvärderingsmötet den 5 maj ska en gäst fr̊an näringslivet bjudas in, och fr̊agan
är vilket företag/bransch vi ska vända oss till i år. Ett förslag är Statistikkonsulterna,
ett annat AstraZeneca - som visserligen varit med förr, men det var flera år sedan.

3. Matematikprogrammet finns med p̊a Facebook - ska vi försöka göra n̊agot av det?
Och/eller starta en blogg? Stefan kollar om n̊agra studenter har lust att göra n̊agot
kring detta.

Slutligen, tackar vi Maria för hennes stora engagemang i programkommittén under flera
år, och önskar Lycka till med jobbet!

Vid pennan: Ulla
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